



TOWNSHIP OF MCGARRY

EMPLOYMENT OPPORTUNITY

CONTRACT LABOURER / LANDFILL ATTENDANT

The Township of McGarry is accepting applications for a one (1) year contract for the position of Contract Labourer / Landfill Attendant for the Public Works Department.

Resumes and cover letters may be submitted in person at the Township Office situated at 27 Webster Street, Virginiatown, Ontario, by mail at P.O. Box 99, Virginiatown, Ontario, P0K 1X0, by fax at 705-634-2700 or by email at kpelletier@mcgarry.ca.

The hours of work will consist of 40 hours a week from Tuesday to Saturday. Wage is \$22.16 per hour with possibility of overtime.

The following requirements are **mandatory**:

- Valid class "G" driver's license
- Grade 12 diploma
- Criminal background check

The following requirements are preferred but not mandatory:

- DZ driver's license
- Experience in operating heavy equipment
- Performing maintenance on equipment
- Mechanical and Welding knowledge

All applications will be accepted until 3:00 p.m. on Thursday, June 22, 2023.

Only those chosen for an interview will be contacted.



CANTON DE MCGARRY

OPPORTUNITÉ D'EMPLOI

JOURNALIER CONTRACTUELLE / PRÉPOSÉ POUR LE DÉPOTOIR

Le Canton de McGarry accepte les applications pour le poste de Journalier Contractuelle / Préposé pour le dépotoir. Cette position contractuelle est pour une durée d'un (1) an pour le département des travaux publics

Les curriculums vitæ et les lettres de présentation peuvent être soumis en personne au bureau municipal situé au 27, rue Webster, Virginiatown, Ontario, par la poste à la C.P. 99, Virginiatown Ontario P0K 1X0, par télécopieur au 705-634-2700 ou par courriel à kpelletier@mcgarry.ca.

Les heures de travail seront de 40 heures par semaine du mardi au samedi. Le salaire est de 22,16 \$ l'heure avec possibilité d'heures supplémentaires.

Les exigences suivantes sont **obligatoires** :

- Permis de conduire de classe « G » valide
- Diplôme de 12e année
- Vérification des antécédents criminels

Les exigences suivantes sont préférables mais non obligatoires :

- Permis de conduire de la DZ
- Expérience de l'utilisation d'équipement lourd
- Effectuer l'entretien de l'équipement
- Connaissances en mécanique et en soudage

Toutes les applications seront acceptées jusqu'à 15 h, le jeudi 22 juin 2023.

Seuls les candidats retenus pour une entrevue seront contactés.

